
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 10.10.2019 - Afdeling 1 Dybbølvej 
 
Tilstedeværende: Maj-Britt, Stine, Thomas, Jannie. 
Fraværende: Birgitte, Michele, Helle 
 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Afdelingsmøde opfølgning 
2. Festudvalg 
3. Havevandring – beskæring mod Grenåvej 
4. Fællesrum. indretning indkøb 
5. Vand i kælderen under nr. 10 
6. Lydmur mod Grenåvej 
7. Eventuelt 
8. Næste møde  

 
 

1. Afdelingsmødet handlede meget om renoveringen.  
Der skal i et udvalg laves regler for terrasserne.  

2. Vi fik en beboer med i festudvalget, og vi håber flere vil være med. 
3. Når udenoms arealerne er helt færdige, skal der laves en havevanding. Der skal følges op på 

beskæring af træer og buske mod Grenåvej. 
4. Vi afventer færdiggørelsen af lokalet.  
5. Vand i kælderen under nr. 10. Michele tager fat i Peter ang. udbedring. 
6. Bedre lydmur ud mod Grenåvej. Birgitte undersøger om det kan forbedres i fremtiden. 
7. Eventuelt. 

1. Vaskeri – vi ønsker information omkring tid mellem vaskene mv.  
Maskinerne kodes til 30 grader Normal.  
Maskine nr. 5 flyttes til tumbler nr. 8. Man skal kunne komme bag maskinerne ved 
reparation og vedligeholdelse. Derefter laves maskine nr. 5 og tumbler nr. 8 til parfumefri 
zone. Rengøring af vaskeriet er forgæves bestilt. Der er nu gjort rent af mig. Og i den 
forbindelse vil jeg bede Peter om rengøring af gulv i hele kælderen i stedet, så der ikke 
slæbes skidt ind i vaskeriet.  
Vi skal ha snakket om sæbedosering i de nye maskiner. 
Skal de gamle døre males eller udskiftes. 

2. Rengøring af kældervinduer nu eller til foråret. 
8. Næste møde onsdag d. 27. november kl 18.30 

 
 
 

Bestyrelsesmøderne holdes indtil videre hos Maj-Britt i nr. 8 1.th. indtil fælleslokalet er klar igen 
efter renoveringen. Dette kan ændres, hvis hun er forhindret i at deltage. 


